
Wanda Muszalik

Radna Rady Miasta
Wtoclawek, 07 wrze5nia 2020r.
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Dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta

W imieniu mieszkaricow zwracam siq z proribq o uwzglqdnienie w budiecie miasta na

2021. rok wykonanie konserwacji rowu melioracyjnego na dzialkach przy ulicy Stromej.

Konserwacja rowu, o ktory od kilku lat zabiegajq mieszkadcy jest niezbqdna i konieczna
w obliczu przechodzqcych ostatnio gwaltownych burz i nawalnic, duiych opad6w deszczu,

ktore przechodzq przez Wfoctawek.

Czgsto sq podtapiane i woda zalewa dzialki oraz wolnostojEce gara2e. Po ostatnich
ulewach w garaiach bylo ok. 30 cm wysokoici wody .
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